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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  80-152/2022OcU                                 V Palárikove, 22.09.2022 

Zápisnica 

z 35. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 
konaného dňa 22.09.2022 o 17:00 hod. v zasadacej sále Domu kultúry v Palárikove  s týmto 

programom: 

 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva 

3/ Voľba návrhovej komisie  

4/ Správa o kontrole plnení uznesení od 33. OZ 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

5/ Informatívna správa hlavného kontrolóra obce o previerkach za 1. polrok 2022 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

6/ a) Správa o plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2022, vrátane rozpočtovej organizácie  
     Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej pre správu obecného majetku  

                                                                 a podnikateľskú činnosť 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu rozpočtu obce 

Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

7/ Návrh na úpravu rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia č. 10 až 15 

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej pre správu obecného  

                                                                majetku a podnikateľskú činnosť 

8/ Návrh na schválenie dotácie z rozpočtu obce na rok 2022 

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej pre správu obecného majetku  

                                                                 a podnikateľskú činnosť 

9/ a) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský  

         rok 2021/2022 v ZŠ s MŠ Karola Strmeňa, Palárikovo 

    b)Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení  

        výchovno-vzdelávacieho procesu     

    Spravodajca: Mgr. Katarína P e c h o v á, predsedníčka komisie sociálnej, bytovej, kultúry,  

                                                                        vzdelávania, športu a práce s mládežou 

10/ Návrh na zaradenie budovy do registra pamätihodností obce Palárikovo 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

11/ Návrh na vstup obce do združenia obcí: Združenie obcí a miest mikroregión   

      Novozámocko 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

12/ Schválenie Zadania ÚPN obce Palárikovo 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

13/ Návrh na schválenie prevodu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa –  

      zámena pozemkov, časť parcely 

        Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                         plánovania, dopravy a verejného poriadku 

14/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa parcela      

      KNC 4906/42 
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      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                        plánovania, dopravy a verejného poriadku 

15/ Návrh na schválenie budúcej kúpy verejnej časti kanalizácie  

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                        plánovania, dopravy a verejného poriadku 

16/ Žiadosť obce Tvrdošovce na odkúpenie pozemku pre výstavbu trafostanice  

      a zriadenie vecných bremien 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

17/ Interpelácie 

18/ Diskusia 

19/ Záver 

 

 

 



 

3 

 

 
 

 



 

4 

 

 
 

 



 

5 

 



 

6 

 

 
 

 

 



 

7 

 

1/ Otvorenie 

 

       XXXV. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Ľubica K a r a s o v 

á, starostka obce. Privítala poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že z celkového 

počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní šiesti poslanci. Ospravedlnili sa: 

prof. Monika Jankechová, p. Boris Karas, PhDr. Katarína Pechová, p. Tomáš Slivoň, Ing. 

Róbert Židuliak. Ospravedlnil sa aj Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór.  

 

a) Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva u r č i l a: 

      

     Ing. Igor Rezdovič, poslanec OZ a 

Bc. Jaroslav Garaj, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l a: 

           Mgr. Silviu Tóthovú, pracovníčku obce 

 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce predložila program rokovania dnešného obecného 

zastupiteľstva a spýtala sa všetkých prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na 

zaradenie. Keďže podnety na doplnenie neboli predložené, dala hlasovať na odsúhlasenie 

program rokovania. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor 

Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bol prijatý nasledovný program: 

 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva 

3/ Voľba návrhovej komisie  

4/ Správa o kontrole plnení uznesení od 33. OZ 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

5/ Informatívna správa hlavného kontrolóra obce o previerkach za 1. polrok 2022 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

6/ a) Správa o plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2022, vrátane rozpočtovej organizácie  
     Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej pre správu obecného majetku  

                                                                 a podnikateľskú činnosť 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu rozpočtu obce 

Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

7/ Návrh na úpravu rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia č. 10 až 15 
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    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej pre správu obecného  

                                                                majetku a podnikateľskú činnosť 

8/ Návrh na schválenie dotácie z rozpočtu obce na rok 2022 

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej pre správu obecného majetku  

                                                                 a podnikateľskú činnosť 

9/ a) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský  

         rok 2021/2022 v ZŠ s MŠ Karola Strmeňa, Palárikovo 

    b)Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení  

        výchovno-vzdelávacieho procesu     

        Spravodajca: Mgr. Katarína P e c h o v á, predsedníčka komisie sociálnej, bytovej,  

                                                                          kultúry, vzdelávania, športu a práce s mládežou 

10/ Návrh na zaradenie budovy do registra pamätihodností obce Palárikovo 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

11/ Návrh na vstup obce do združenia obcí: Združenie obcí a miest mikroregión   

      Novozámocko 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

12/ Schválenie Zadania ÚPN obce Palárikovo 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

13/ Návrh na schválenie prevodu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa –  

      zámena pozemkov, časť parcely 

        Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                         plánovania, dopravy a verejného poriadku 

14/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa parcela      

      KNC 4906/42 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                        plánovania, dopravy a verejného poriadku 

15/ Návrh na schválenie budúcej kúpy verejnej časti kanalizácie  

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                        plánovania, dopravy a verejného poriadku 

16/ Žiadosť obce Tvrdošovce na odkúpenie pozemku pre výstavbu trafostanice  

      a zriadenie vecných bremien 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

17/ Interpelácie 

18/ Diskusia 

19/ Záver 

 

 

3/ Voľba návrhovej a volebnej komisie  

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu návrhovej komisie 

v tomto zložení:  

  

p. Marek Zálešák, poslanec OZ     

p. Viktor Berkeš, poslanec OZ 

Mgr. Lukáš Krásny, poslanec OZ 

     

Uznesenie č. 1/220922 
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z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

K návrhu na zriadenie návrhovej komisie.  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

A)     z r i a ď u j e 

        návrhovú komisiu v zložení poslancov: Marek Zálešák, poslanec OZ – predseda                                                 

                                                                              Viktor Berkeš, poslanec OZ                                                                                             

                                                                              Mgr. Lukáš Krásny, poslanec OZ, 

B)     vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne:  

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a 

k postupu rokovania návrhy uznesení. 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

4/  Správa o kontrole plnení uznesení od 33. OZ 

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór  

 

Všetci poslanci boli so znením správy oboznámení, preto starostka obce pre neprítomnosť 

spravodajcu na zasadnutí priamo otvorila rozpravu k bodu. Nikto sa neprihlásil. 

Správa o kontrole plnení uznesení od 33. OZ sa k zápisnici prikladá ako príloha pod 

písmenom „A“.  

 

Uznesenie č. 2/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

K bodu kontrola plnenia uznesení od 33. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   b e r i e   n a    v e d o m i e  správu o plnení uznesení 

obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

5/  Informatívna správa hlavného kontrolóra obce o previerkach za 1. polrok 2022 
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     Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

Z dôvodu neprítomnosti hlavného kontrolóra na zasadnutí, starostka obce rovno otvorila 

rozpravu k bodu a vyzvala prítomných na prednesenie pripomienok, alebo otázok. Nik 

z poslancov sa neprihlásil o slovo. 

Informatívna správa hl. kontrolóra obce o previerkach za 1. polrok 2022 sa zápisnici prikladá 

ako príloha pod písmenom „B“.  

 

Uznesenie č. 3/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

K bodu Správa hlavného kontrolóra o vykonaných previerkach za 1. polrok 2022  

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   b e r i e   n a    v e d o m i e  správu hlavného kontrolóra 

o vykonaných previerkach za 1. polrok 2022. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

6/ a) Správa o plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2022, vrátane rozpočtovej organizácie  

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej pre správu OM a pČ 

    b)Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu rozpočtu obce  

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej, pre správu OM a PČ 

Správa o plnení rozpočtu obce a stanovisko hl. kontrolóra sa k zápisnici prikladajú ako príloha 

pod písmenom „C“.  

 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, člen finančnej komisie – finančná komisia sa so správou oboznámila 

a odporúča ju schváliť.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce – navrhla vynechať bod b), pretože hlavný 

kontrolór nepredložil Stanovisko k plneniu rozpočtu.   

 

Uznesenie č. 4/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

K bodu Správa o plnení rozpočtu obce s rozpočtovou organizáciou k 30.6.2022 a stanovisko 

hlavného kontrolóra k plnenie rozpočtu obce 



 

11 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     b e r i e    n a    v e d o m i e       informatívnu správu 

o plnení rozpočtu obce k 30.6.2022, vrátane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ; 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

7/ Návrh na úpravu rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia č. 10 až 15 

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej pre správu OM a PČ 

 

Návrh na úpravu rozpočtu obce sa k zápisnici ako príloha pod písmenom „D“. 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, člen finančnej komisie – finančná komisia sa oboznámila 

s rozpočtovými opatreniami č. 10 až 15.  

Finančná komisia zaujala stanovisko, že pred schválením úprav rozpočtu odporúča bližší 

komentár k výdavkom na energie a projektovú dokumentáciu k bývalej MŠ, ako to bude 

riešené. Nevadí nám účel použitia, ale chceme vidieť vizualizáciu. Máme zavreté štyri 

kotolne, povysvetľovať trošku bližšie, ako to bude s nimi ďalej. V tejto úprave sú peniaze iba 

na zdravotné stredisko. P. Schmotzer naplánoval výmenu kotla, s tým nie je možné vykurovať 

aj dom kultúry. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – zatiaľ nám predložil cenovú ponuku iba na 

zdravotné stredisko, z dôvodu, že sám čakal na ceny kotlov pre dom kultúry. Nevedel nám 

povedať, koľko to bude stáť. Neposlal nám cenovú ponuku.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej – vypýtal som si od neho cenovú ponuku na 

samostatnú kotolňu domu kultúry a vychádza to cca 33 660 eur.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – firma Ansvo nám ponúka poradenstvo, 

obstarávanie na kľúč v oblasti skupinového obstarávania energetických komodít, na ktoré 

prechádzajú všetky obce. Združujú sa a vytvárajú spoločné verejné obstarávanie na dodávku 

energií. Podpísali sme s nimi zmluvu a poskytli všetky podklady na začatie VO.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – opýtal sa na riešenie k bytovkám. Bude to platiť obec? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – oni to budú  musieť zaplatiť premenené na 

teplo, oni majú plyn od nás v podobe tepla. My im to fakturujeme ako dodané teplo, čo nám 

robí firma, ktorá nám to prepočítava. Vyúčtovanie sa robí raz za rok. Neurobili sme to, aby 

plyn pre byty zarezervovali, pretože sa to mohlo urobiť do konca marca a dokonca by to bola 

cena, ktorá bola práve vtedy a bola by až od januára. Dokonca ten plyn vyzerá tak, že by to 

ani nemuselo byť výhodné v tom čase im nechať tú cenu, lebo bude v januári možno nižšia.   
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Ing. Adela R u s n á k o v á, pracovníčka OcÚ – pri bytovkách je navýšenie 7900 eur, ale pri 

bývalej kotolni, možno nebude také vysoké navýšenie. Rozpočet na bývalú MŠ sú vlastne na 

základe záloh do konca roka. Ja som im písala, aby znížili zálohy, ale nemám ešte odpoveď.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – opýtal sa na kúrenie na OTJ. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – bojím sa, že keď tam odstavíme nadobro 

kúrenie, tak môžeme strhnúť celú tribúnu. To začne vlhnúť, rozpadne sa to úplne.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – vyjadril sa za komisiu, že nemajú problém s návrhom 

na úpravu rozpočtu, okrem jednej položky na vyhotovenie projektovej dokumentácie pre 

rekonštrukciu bývalej MŠ.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – tá projektová dokumentácia nebude tento rok 

vyhotovená avšak sme považovali za nevyhnutné, keďže začíname obstarávanie na 

zhotoviteľa projektovej dokumentácie, mať aj finančné krytie v rozpočte na jej vyhotovenie.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – môžeme presunúť peniaze, ktoré sú určené na 

projektovú dokumentáciu na kotolňu v DK?  

 

Ing. Adela R u s n á k o v á, pracovníčka obce – áno môžeme.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – pomocné čerpadlo na OTJ sa pokazilo, je 

potrebné presunúť prostriedky, lebo nebudeme polievať, ide o sumu 1500 eur.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – je potrebné navrhnúť iný systém vykurovania na TS 

a u hasičov. Celý systém výhrevných panelov je hlúposť.  

 

JUDr. Kristína  S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – kúrenie je rozdelené. Oni majú každý svoj 

termostat. Hasiči temperujú miestnosť kde majú auto na 5°C a zasadačku na 15°C, keď majú 

zasadnutie, tak trošku prikúria. V tej budove nie je zavedený plyn.  

 

 

Uznesenie č. 5/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

K návrhu na úpravu rozpočtu obce na rok  2022 – rozpočtové opatrenia č. 10 až 15 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove: 

A) berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 10 

úprava príjmov (obec)......................................................................................+  49.401,91 EUR 
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B) berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 11 

úprava výdavkov (obec).................................................................................. + 10.867,76 EUR 

C) berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 12 

úprava výdavkov (škola)................................................................................ + 57.069,71 EUR 

úprava príjmov (škola)..................................................................................... + 20.300,00 EUR 

D) schvaľuje  rozpočtové opatrenie č. 13 

úprava príjmov (obec).................................................................................... + 807.050,45 EUR 

E) schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 14 

úprava výdavkov (obec)................................................................................. + 211.950,45 EUR 

F) schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 15 

úprava výdavkov (škola).................................................................................. + 24.952,80 EUR 

úprava príjmov (škola)....................................................................................   +        9,30 EUR. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

8/ Návrh na schválenie dotácie z rozpočtu obce na rok 2022 

    Spravodajca: Ing. Igor R e z d o v i č, člen komisie finančnej pre správu OM a PČ 

 

    Návrh na schválenie dotácie sa prikladá k zápisnici  ako príloha pod písmenom  „E“. 

 

Uznesenie č. 6/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

 

k bodu návrh na schválenie dotácie z rozpočtu obce na rok 2022 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove v súlade s čl. 3 VZN č. 05/2016 o podmienkach 

poskytovania dotácií z prostriedkov obce Palárikovo   s c h v a ľ u j e   na rok 2022 dotáciu: 

1. Združenie rodičov pri ZŠ Karola Strmeňa Palárikovo, združenie, IČO: 

37869817...........2148,00 EUR. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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9/ a) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský  

         rok 2021/2022 v ZŠ s MŠ Karola Strmeňa Palárikovo  

    b)Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení  

        výchovno-vzdelávacieho procesu 

        Spravodajca: Mgr. Katarína P e c h o v á, predsedníčka komisie sociálnej, bytovej,  

                                                              kultúry, vzdelávania, športu a práce s mládežou 

 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti a informácia o pedagogicko-organizačnom 

zabezpečení sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „F“.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – riaditeľ ZŠ sa ospravedlnil zo zasadnutia OZ 

nakoľko je PN. Predsedníčka komisie tiež nie je prítomná, preto otváram rozpravu k bodu.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – ospravedlnil sa, že pri rozpočtovom opatrení č. 15 

zabudol povedať, že finančná komisia neodporučila schváliť výdavok 2500 eur na navýšené 

náklady na vyčerpanie žumpy, nakoľko z 18 000 eur mali čerpanie len 8 tisíc, majú tam ešte 

10 tisíc, tak nech to zaplatia oni.  

Bol by som podrobnejší v materiálno-technickom zabezpečení, ale nakoľko tu nie je riaditeľ 

ZŠ nebudem do toho rýpať.  

 

Uznesenie č. 7/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

K bodu 9 programu OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove: 

a) schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v 

školskom roku 2021/2022; 

b)  schvaľuje Informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabez-

pečení výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom rok 2022/2023. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

 

10/ Návrh na zaradenie budovy do registra pamätihodností obce Palárikovo 
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      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

       

Návrh na zaradenie budovy do registra pamätihodností obce sa k zápisnici prikladá ako 

príloha pod písmenom „G“. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – upozornila, že nezaraďujeme budovu medzi 

kultúrne pamiatky, ale do zoznamu pamätihodností obce. Táto budova bola kolaudovaná v r. 

1964. Keďže sa chceme uchádzať o podporu z plánu obnovy SR musíme zdokladovať 

niektoré veci a to:  

- Uvedená budova bola daná preukázateľne do užívania pred rokom 1981, čo som sa 

pokúšala získať zo štátneho archívu v NZ, ale tam majú iba stavebné povolenie. 

- Druhá možnosť bola, že obec budovu vlastnila pred rokom 1981, žiaľ budova sa 

na LV dostala až v roku 2001, keď sa prevádzal majetok školských budov na obce. 

- Jediná možnosť, ako splniť posledný bod je, že budova patrí do zoznamu 

pamätihodností. Je to jediná možnosť ako môžeme preukázať oprávnenie uchádzať 

o podporu z plánu obnovy.  

 

Uznesenie č. 8/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

k bodu návrh na zaradenie budovy do Registra pamätihodností obce Palárikovo 

s c h v a ľ u j e    zaradenie budovy bývalej materskej školy na ulici Poštovej č. 8 v 

Palárikove, súpisné číslo 690, stojacej na parcele CKN č. 469/12, do Evidencie 

pamätihodností obce Palárikovo pod evidenčným číslom 33. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

11/ Návrh na vstup obce do združenia obcí: Združenie obcí  a miest mikroregión  

      Novozámocko 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Návrh na vstup obce do združenia obcí sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom 

„H“. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – požiadala MsÚ Nové Zámky, aby našu obec 

zaradili do združenia, nakoľko môžeme z plánu obnovy čerpať prostriedky na cyklotrasu 

medzi Palárikovom a Novými Zámkami. Súčasťou tohto združenia je 13 obcí.  Od hlavného 
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mosta po pravej strane sa bude tiahnuť cez Zemné, Andovce, Komoča, ktorou sa vieme dostať 

do Nových Zámkov. Komoča bude prepojená s Kolárovom, Komárnom až smer Bratislava. 

Zúčastnila sa valného zhromaždenia, kde našu obec prijali, ale je potrebné uznesenie 

obecného zastupiteľstva.  

 

Uznesenie č. 9/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

K bodu návrh na vstup obce do združenia obcí Združenie obcí a miest mikroregión 

Novozámocko 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e  vstup obce Palárikovo do Združenia 

obcí a miest mikroregión Novozámocko, IČO: 42114756. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

12/ Schválenie Zadania ÚPN obce Palárikovo 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                       plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby – zadanie ÚPN bolo prerokované na 

komisii a dali sme pripomienky, že zadanie opomenulo existenciu vedenia veľmi vysokého 

napätia a výtlačné potrubie z Tvrdošoviec. Komisia odporúča schváliť zadanie územného 

plánu, ale upozorniť zhotoviteľa na nezrovnalosti. 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – sú tam vymenované lokality ako napríklad Piková, ale 

Šándor tam chýba.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – toto je zadanie, z ktorého sa ide odpichnúť. 

Najprv bude koncept, potom bude samotný čistopis a tam sa budú rozpitvávať do podrobností 

všetky novonavrhované lokality IBV, všetky lokality, kde chceme obmedzovať nejakú 

činnosť, tam sa zohľadnia všetky pripomienky. Aj to, že ide cez kataster vysoké napätie, že 

Tvrdošovce budujú kanalizáciu. V samotnom návrhu ÚP už budú všetky veci zahrnuté a bude 

zvolané verejné zhromaždenie k tomu.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ  – aký je časový plán? 
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JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – ak schválite  zadanie, tak vieme do konca 

januára požiadať o dotáciu.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – hovorilo sa, že bude nejaká stavebná uzávera. Je alebo 

nie je? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – zablokovali by sme všetko tou uzáverou. 

 

Uznesenie č. 10/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

K bodu Schválenie Zadania ÚPN obce Palárikovo 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove: 

a) berie na vedomie 

1. Návrh Zadania pre Územný plán obce Palárikovo vypracovaný Ing. arch. Petrom 

Miziom, NEUTRA, architektonický ateliér z Nitry 

2. Správu o postupe prerokovania a vyhodnotenie pripomienok z prerokovania návr-

hu Zadania pre Územný plán obce Palárikovo 

3. Stanovisko Okresného úradu v Nitre, odboru výstavby a bytovej politiky v zmysle 

§ 2 ods. 5, 6 zákona č. 50/1976 Zb. v znení neskorších predpisov vydaného pod č. 

OU-NR-OVBP1-2022/036956-002 zo dňa 10.8.2022 

b) schvaľuje Zadanie pre Územný plán obce Palárikovo vypracované Ing. arch. Petrom 

Miziom, NEUTRA, architektonický ateliér z Nitry. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

13/ Návrh na schválenie prevodu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa –           

      zámena pozemkov, časť parcely  

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                        plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Návrh na schválenie prevodu pozemku sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „J“. 

 

Tento bod sa neprerokoval nakoľko bola prítomná 3/5 väčšina poslancov. 
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14/ Návrh na schválenie nájmu pozemku ako prípad hodný osobitného zreteľa parcela  

      KNC 4906/42 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                        plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Návrh na schválenie nájmu pozemku sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „K“.  

 

Tento bod sa neprerokoval nakoľko bola prítomná 3/5 väčšina poslancov. 

15/ Návrh na schválenie budúcej kúpy verejnej časti kanalizácie 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného  

                                                                        plánovania, dopravy a verejného poriadku 

 

Návrh na schválenie zámeru nájmu pozemku sa prikladá k zápisnici ako príloha pod 

písmenom „L“. 

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby – bod bol prerokovaný na komisii 

a odporúča ho schváliť.  

Uznesenie č. 11/220922 

z 35. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 22.9.2022 

 

K bodu Návrh na schválenie budúcej kúpy verejnej časti kanalizácie 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   kúpu  kanalizácie od spoločnosti 

MDMK Retail PAL s.r.o. za sumu 1,00 EUR a uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy 

a následne kúpnej zmluvy. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za:  6 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, Mgr. Lukáš Krásny, Ing. Igor     

                              Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

16/ Žiadosť obce Tvrdošovce na odkúpenie pozemku pre výstavbu trafostanice  

      a zriadenie vecných bremien 

      Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Žiadosť sa k zápisnici prikladá ako príloha pod písmenom „M“. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – dnes sme obdržali zo ZVaK potvrdenie, ktoré sa 

požadovalo na pracovnom stretnutí ZVaK, Obce Palárikovo a predstaviteľov investičného 

oddelenia z Nitry, že ZsVs potvrdila množstvo dodanej pitnej vody za r. 2021 pre Obec 

Palárikovo a Tvrdošovce a zároveň nás týmto potvrdením ubezpečujú, že kanalizačné 

výtlačné potrubie na úseku Palárikovo - Nové Zámky ČOV bude kapacitne postačovať na 
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odvedenie odpadovej vody z obcí Palárikovo a Tvrdošovce. Firma Aquatis vypracovala 

projektovú dokumentáciu pre Obecný úrad Tvrdošovce nám zaslala stanovisko a výpočty, 

ktoré boli v pôvodnej projektovej dokumentácii z roku 2011 boli uvažované s napojením obcí 

Jatov, Rastislavice a Palárikovo, vrátane priemyselného parku a pre obec Tvrdošovce sa 

uvažovalo s výhľadom počtu obyvateľov 5632, aktuálny počet obyvateľov je 5186. 

V súčasnosti nie sú a ani nebudú napojené obce Jatov a Rastislavice, takže z uvedeného 

vyplýva, že tie hydrotechnické výpočty, ktoré vám boli predložené sú platné aj pre aktuálny 

stav obyvateľov. Vo výpočtoch množstva odpadových vôd je rezerva vzhľadom k napojeniu 

menšieho počtu obyvateľov ako bol pôvodný výpočet. Zároveň nás upozorňujú, že problém 

s kapacitou môže nastať v prípade zaústenia dažďových vôd do kanalizácie v prípade obce 

Palárikovo, pretože my do kanálu púšťame dažďovú vodu.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – my máme problém so splaškovými a balastnými 

vodami. S tými sa vo výpočtoch neráta.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – tlmočila slová starostu obce Tvrdošovce, že 

výstavba trafostanice zabezpečujúcej dodávku potrebného prúdu pre funkčnosť ČS-PA1.1 by 

zabezpečovala posilnenie a dodávku elektrickej energie aj do domácností obyvateľov obce 

Palárikovo. Podľa vyjadrenia Západoslovenskej distribučnej, a.s. by výstavba novej 

trafostanice v tejto lokalite obyvateľom len pomohla. Nemenej dôležitá je skutočnosť, že ČS-

PA1.1 by bola z našich dotácií kompletne zrekonštruovaná a posilnená, čo je ďalšia záruka na 

správnu funkčnosť nového systému.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – keď sa začal tento problém riešiť, vyžiadali sme si zo 

ZVaK-u, čo je potrebné spraviť, aby kanalizácia do Tvrdošoviec u nás bez problémov 

fungovala. Bolo tam napísané, že treba vybudovať 100 m3 nádrž vedľa našej starej plus 

čerpaciu stanicu.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce – náš problém nebude vyriešený, kým tam 

pôjdu dažďové vody.  

 

 

17/ Interpelácie 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – podal písomnú interpelácia, ktorá je súčasťou príloh.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – odpovie písomne p. Zálešákovi.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – opýtal sa, či sme zastrešený právnickou firmou a či 

starostka s prednostkou boli nahliadnuť do spisu?  

 



 

20 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – budeme pokračovať v spolupráci s firmou VIA 

JURIS, advokátska kancelária. Budeme spolupracovať s JUDr. Figuli, ak nastane problém ona 

si všetko naštuduje a bude sa tomuto problému venovať na základe konkrétneho podnetu.  

 

JUDr. Kristína S l iv o ň o v á, prednostka OcÚ – toto rozhodnutie je nejaké historicky 

zanedbané rozhodnutie, pretože prišlo po rozhodnutí, ktorým bola vec vrátená späť na 

Inšpektorát do Nitry, ale súvisí s nejakým podaním Agrovýkrmu. Volala do Nitry so 

žiadosťou, že chcú nahliadnuť do spisu. Zisťovala, či im ho vrátili z ústredia, nakoľko spis 

nevrátili, tak volala na ústredie, kde bolo povedané, že čakajú na právoplatnosť rozhodnutia. 

Keď nám príde právoplatnosť rozhodnutia, tak až vtedy ho budú posielať naspäť do Nitry. 

V tom momente si dohodneme stretnutie a pôjdeme nahliadnuť do spisu. Z tohto pre iné 

nevyplýva ako vyplynulo z posledného rozhodnutia, že vec sa vracia na nové rozhodnutie na 

inšpektorát do Nitry. Z toho vyplýva, že sa začína kolotoč odznova.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – pre nich stále platí starý územný plán?  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – áno, ale obec zmenila súhlasné stanovisko 

na nesúhlasné stanovisko. V spise sa určite nachádzalo nejaké podanie Agrovýkrmu, ktoré 

nikomu nedali vedieť, to je môj predpoklad. My netušíme, k čomu rozhodli. Niečo sa tam 

deje, lebo Ministerstvo ŽP si vyžiadalo zo spisu projektovú dokumentáciu.  

 

18/ Diskusia 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – spoločnosť Techcom podala žiadosť 

o pozemok pred priemyselným parkom, ktorú berieme ako zeleň. Ide o to, či vôbec majú 

ďalej niečo rozpracovávať. Chcú postaviť fotovoltaiku, napojiť na ňu trafo, v ďalšom kole by 

spravili napr. oplotenie z tej fotovoltaiky. 

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – to je elektrina, ktorá je nestabilná, keď zájde slnko, tak 

skončili.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – možno by to malo zmysel, dať na nejakú budovu.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – sa opýtala, či im môže niečo také 

ponúknuť. 

 

p. Marek Z á l  e š  á k, poslanec OZ – áno, určite to riešiť na strechách budov.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – vyradili sme bod nájmu na zbernom dvore, chcel by 

som vedieť o tom niečo viacej.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – Doprastav má záujem o časť maštale, 300 

m z haly. Potom chcú plochu od váhy smerom k budove, oni tam chcú mať stroje. Druhá 
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firma bude spracúvať zeminu, ktorú tam budú navážať z valov a budú ju navážať naspäť. 

Chcú využívať aj váhu, človeka si tam dajú vlastného. Nám umožnia vážiť, kedy budeme 

potrebovať.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – servis takejto váhy je drahý. Treba myslieť na to, keď 

sa váha pokazí, aby opravu hradili oni.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – ako sme postúpili s cintorínom a kolumbáriom? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – riešila, či je možnosť vyvlastnenia 

pozemkov pre výstavbu cintorína, pretože sme sa s pánmi z Izraela nedohodli, oni majú 

najväčšiu časť parcely. P. Klimant rieši ostatné fyzické osoby. Zistila, že je to možné, ale 

musíme sa dopracovať až k územnému rozhodnutiu a na základe neho je možné vyvlastňovať 

pozemky. Musíme najskôr osloviť nejakého projektanta.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – s kolumbáriom počkáme až na jar.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ – poďakoval za odstránenie smetiska z centra obce a za 

detské ihriská. Je potrebné nájsť riešenie pre Tvrdošovce, oni sa raz napoja na kanalizáciu, či 

sa nám to páči alebo nie. Potrebujeme riešenie pre našu dedinu. Treba hľadať na OcÚ 

riešenia. Musíme mať dažďové vody odvedené preč.  

 

p. Marek Z á  l e š  á k, poslanec OZ – retenčná nádrž vybudovaná obcou Tvrdošovce by nám 

pomohla.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – to by si ju oni museli vybudovať na vlastnom 

území. Zobrali si úver na kanalizáciu a teraz majú hlavu v smútku, lebo nebude mať 

kolaudáciu. Dostane tým obec do nútenej správy.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – tá nádrž nám nepomôže. 

 

p. Čerešňa, obyvateľ obce – mal požiadavku na p. Kodadu, vedúceho TS, že keď vyvážajú 

smetné nádoby, nech si zamestnanci dávajú pozor, lebo on na nich kýval, keď brali smeti 

a obišli ho.  

 

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – opýtala sa, či sa nejaké firmy prihlásili do 

verejného obstarávania na cyklochodník.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce -  prihlásili sa štyri firmy, mala by byť uzatvorená 

zmluva s firmou Hold.  
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Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – opravovala sa lávka pred rokom v apríli a bolo 

povedané, že to vydrží rok. Na ihrisku je pódium, komu patrí? Je vôbec potrebné aby tam 

bolo? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ - natrieme to drevo, aby vydržalo ešte jednu 

zimu. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – areál má prenajatý p. Sedlár, so všetkým čo tam 

je. Ja by som bola za, aby sa pódium celé odstránilo.  

 

p. Viktor B e r k e š, poslanec OZ – všetko sa plánuje postupne vymieňať.  

Ing. Eva K o d a d o v á, obyvateľka obce – opýtala sa, ako to vyzerá s chodníkom na 

Kerestúr. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce - chodníky sú vytýčené geodetom a vyhotovuje sa 

projektová dokumentácia.  

 

p. Čapala, obyvateľ obce – medzi Pivnicou a rampami sa nikto nestará o to, aby tam bol 

vybudovaný chodník. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – prvá etapa cyklochodníka bude od 

priemyselného parku po žel. stanicu. Keď bude ďalšia výzva, tak druhá etapa bude na chodník 

od železnice po Pivničnú ulicu.  

 

19/ Záver 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poďakovala za podnetné návrhy a zasadnutie 

obecného zastupiteľstva  ukončila.  

Overovatelia:      Ing. Igor R e z d o v i č 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

       Bc. Jaroslav G a r a j 

                                                                             poslanec OZ 

 

            

    

          Mgr. Ľubica K a r a s o v á 

                starostka obce 

 

               JUDr. Kristína S l i v o ň o v á 

             prednostka OcÚ 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová               
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